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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

Dotyczy: wydłużenia trasy linii autobusowych nr 159, 148, 242 w kierunku zachodnim. 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Uprzejmie proszę o wyjaśnienie, dlaczego nie podejmujemy starań polegających na usprawnianiu 

połączeń komunikacyjnych. Takie działania i rozwiązania powinny zachęcać mieszkańców Poznania i 

okolicznych gmin do masowego korzystania z komunikacji miejskiej. Nie rozumiem też, dlaczego nie 

ma nacisku na gminy, aby w tej materii szeroko współpracować. Chyba najbardziej mieszkańcom 

Poznania zależy na ograniczeniu wjazdów samochodów spoza miasta i rozładowywaniu ulicznych 

korków. Jeżeli taką petycje kieruje tak liczna grupa (ponad 600 osób podpisało petycję), to przede 

wszystkim to, powinno być argumentem do podjęcia odwrotnych rozmów i starań. Nie powinniśmy 

tu zasłaniać się stroną finansową, czy ewentualną nierentownością lub stwierdzeniem braku 

zainteresowania innej gminy. Takie stwierdzenia zaprzeczają strategii miasta, rozwoju aglomeracji i 

komunikacji. W opisie petycji znalazła się propozycja wydłużenie dla trzech linii autobusowych, a więc 

uważam, że można by wprowadzić wydłużenie chociaż jednej linii, sprawdzić jej funkcjonalność a 

potem może rozważać kolejne. Przede wszystkim podjąć starania, aby rozwiązywać wszelkie 

problemy komunikacyjne zgłaszane tak licznie przez mieszkańców.   

W załączeniu: Przekazuję mail z petycją oraz podpisami mieszkańców. 

 

                                                                                                                   Z poważaniem 

                                                                                                                                Halina Owsianna 
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